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Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van de schriftelijke vragen, die zijn gesteld door de VVD fractie naar aanleiding van 
het artikel in de Stentor van 24-08-2020. In dit artikel spreken enkele ondernemers zich uit over 
mogelijke ongelijkheid bij het toekennen van vergunningen voor evenementen. De fractie van de VVD 
heeft hierover vragen gesteld.

Hieronder geven wij antwoord op deze vragen.

1. Heeft het college kennis genomen van het artikel in de Stentor van 24 augustus? 

Ja wij hebben kennisgenomen van het stuk.
  

2. Vindt het College met de VVD dat we trots mogen zijn op onze Zwolse ondernemers die in 
moeilijke tijden met hun creativiteit Zwolle aantrekkelijk houden? En kan het College dan het oneerlijke 
gevoel van de ondernemers over deze gang van zaken snappen? 

We zijn als College enorm trots op wat Zwolse ondernemers vanaf het begin van de coronatijd 
organiseren om enerzijds hun eigen bedrijf in de lucht te houden en anderzijds in samenwerking te 
zorgen dat het veilig en aantrekkelijk is om de stad te bezoeken. Ondernemers hebben te maken met 
versoepelingen op het ene moment en met aanscherpingen op het andere moment en we realiseren 
ons dat het voor hen een lastige en spannende tijd is. We doen op onze beurt ons best om de 
noodverordening goed te interpreteren, uit te leggen en daarbij zorgvuldig afwegingen te maken, en 
binnen de kaders van de noodverordening dingen mogelijk te maken. Daarbij houden we rekening met 
meerdere belangen in de binnenstad. 

 3. Kan het College aangeven wat de afwegingen zijn geweest in het wel toekennen van de 
vergunning voor het jongeren koor en het afwijzen van de vergunning aangevraagd door de 
‘pleinondernemers’? 
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Het jongerenkoor betrof een evangelisatie. Voor een evangelisatie gelden, ook m.b.t. de 
noodverordening, andere richtlijnen dan voor evenementen. 

De toestemming voor de evangelisatie was al aangevraagd in januari. De vergunning voor deze 
evangelisatie is in januari voor meerdere momenten in juli t/m september verleend. Bij de afweging in 
januari hebben we  getoetst aan het APV-beleid m.b.t. evangelisatie. Aan de geluidsnormen van het 
zingen op de Nieuwe Markt werd voldaan. De geluidwaardes hierbij zijn van andere orde dan de 
geluidswaarden bij een evenement.  

De noodverordening was er toen nog niet dus daar is niet aan getoetst. Als we de aanvraag van de 
evangelisatie bij aanvang van de evangelisatie in juli hadden getoetst aan de toen geldende 
noodverordening, dan hadden we geconstateerd dat deze activiteit zou hebben gepast  binnen de 
mogelijkheden die de noodverordening toen bood. Evenementen waren toen nog verboden, maar er 
gold een uitzondering voor geloofsbelijdenis. 

Wel zouden we dan kritischer naar de locaties hebben gekeken en in hoeverre deze passen bij andere 
activiteiten en de verkeerscirculatie. Zeker nu er op de pleinen, dus ook op Nieuwe Markt meer terras 
is dan normaal en nu er gelet op Corona meer  ruimte nodig is voor een vlotte doorstroming van 
publiek. Dit is beide nodig om te zorgen dat zowel publiek op de terrassen als passerend publiek aan 
de 1.5 meter afstand kan voldoen. Een optreden trekt publiek en dat kan botsen met die behoefte aan 
ruimte en doorstroming. Na het optreden op de Nieuwe Markt hebben we alsnog kritisch de overige 
locaties in de vergunningaanvraag beoordeeld. Dit heeft ertoe geleid dat de  evangelisatie voor één 
datum alsnog is verplaatst naar een andere locatie. 

In het artikel  in de Stentor spreken  de pleinondernemers  over een gezamenlijke aanvraag voor een 
evenement. De enige bij ons bekende gezamenlijke aanvraag betreft het Stratenfestival, dus wij nemen 
aan dat het daarover gaat. Voor vaste evenementen zoals het Stratenfestival wordt jaarlijks een 
evenementenkalender vastgesteld. Organisatoren van evenementen die in de evenementenkalender 
zijn vastgelegd weten dan dat hier vergunning voor kan worden aangevraagd. 

De daadwerkelijke vergunning aanvraag wordt in de regel ongeveer 12 weken voor het evenement 
ingediend. Dit jaar heeft de organisatie daar in eerste instantie van afgezien omdat op dat moment, op 
grond van de noodverordening evenementen verboden waren. 

Echter toen de versoepeling van de noodverordening in beeld kwam, en het duidelijk werd dat kleinere 
evenementen mogelijk wel doorgang konden vinden, heeft de organisator, het Hesz, contact 
opgenomen met de gemeente om te overleggen hoe binnen de coronamaatregelen vorm gegeven kon 
worden aan een alternatief Stratenfestival. Voor het alternatieve plan is een aanvraag ingediend en 
hiervoor is een vergunning verleend. In goed overleg zijn afspraken gemaakt over naleving van de 
noodverordening. De organisator herkent zich dan ook niet in de uitspraken in het krantenartikel.  

 4. Is het College het met de fractie van de VVD eens dat er een zorgvuldige afweging gemaakt 
moet worden tussen het verlenen van een vergunning in een ruimte waar tevens andere afspraken 
gelden voor het gebruik van de ruimte vanuit het kader van corona? Zo ja, hoe denkt het college daar 
invulling aan te geven? En zo nee, waarom niet? 
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Ja, en wij wegen dit soort aanvragen dan ook altijd zorgvuldig af. Elke aanvraag in deze tijd is anders 
dan anders en complexer. Enerzijds door de bepalingen van de noodverordening, anderzijds omdat we 
in de binnenstad beperkt zijn in de beschikbare openbare ruimte. We hebben hier bovendien te maken  
met diverse belanghebbenden, die soms tegenstrijdige wensen hebben. 

Dat maakt dat we regelmatig met meerdere disciplines plannen maken en vergunningaanvragen 
beoordelen. Van het voorjaar hebben we dit gedaan voor de zomerperiode. Nu duidelijk is dat we de 
strijd tegen het coronavirus nog niet gewonnen hebben, denken we na over hoe we in de stad  dit 
najaar en deze winter  de ruimte kunnen bieden voor verschillende activiteiten. De veiligheid en 
toegankelijkheid staan daarbij voorop. Over hoe we dat willen doen met alle partners in de stad, 
informeren wij de raad binnenkort.

 5. Heeft het college een overleg gericht op afstemming met de ondernemers en 
ondernemersverenigingen waarbij dit soort situaties tijdig besproken kunnen worden en de juiste 
afwegingen gemaakt kunnen worden? En zo nee, is het college bereid dit in te richten voor de 
komende periode waarbij deze afwegingen zorgvuldig en in samenspraak gemaakt moeten worden?

We spreken wekelijks met een vertegenwoordiging van bewoners (BBZ), retail 
(CityCentrum/ZwolleFonds), horeca (KHN) en politie in het overleg Balans Binnenstad. 

Vanuit de gemeente nemen daarin zitting de wijkmanager binnenstad en het sectiehoofd horeca- en 
evenementenvergunning, ook namens het team toezicht openbare ruimte. Dit is een belangrijk overleg 
waarin we de ontwikkelingen op gebied van corona in relatie tot de binnenstad bespreken. Dit overleg 
geeft input  aan diverse ontwikkelingen en maatregelen in de binnenstad. We bespreken de actuele 
noodverordening, bepaalde situaties en vraagstukken,  evalueren en maken afspraken over het 
vervolg. 


